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Dnr  Kommunfullmäktige 2012-03-28 § 55 

 

Svar på frågor 

 

Följande frågor framställs och besvaras: 

 

Fråga från Per Vegelow (SD) till socialnämnden Stefan Dozzi (KD) om 

budgetunderskott (dnr 12KS/0145). 

 

Fråga från Per Vegelow (SD) till överförmyndarnämndens ordförande Cla-

rence Örhammar (KD) om ställföreträdare som entledigas (dnr 12KS/0146). 

 

Fråga från Per Vegelow (SD) till kommunstyrelsens ordförande Lars-Erik 

Alversjö (M) om helikopterplattan vid Myttinge (dnr 12KS/0147). 

 

Fråga från Hans Lindqvist (C) till kommunstyrelsens ordförande Lars-Erik 

Alversjö (M) om effekter för Värmdö av T-bana till Nacka (dnr 

12KS/0149). 

 

Fråga från Mats Skoglund (V) till kommunstyrelsens ordförande Lars-Erik 

Alversjö (M) om ny bussterminal för Nacka- och Värmdöbussarna (dnr 

12KS/0158). 

 

Fråga från Annika Andersson Ribbing (S) till utbildningsstyrelsens ordfö-

rande Max Ljungberg (MP) om verksamheten vid Centrum för arbete och 

studier (CAS) (dnr 12KS/0157). 

 

Fråga från Ann-Kristin Särnbrink (S) till ordföranden i finansieringsnämn-

den för utbildning Marie Bladholm (M) om konsekvensbeskrivning för CAS 

(Centrum för arbete och studier) framtida verksamhet (dnr 12KSS/0161). 

 

Fråga från Lars Bryntesson (S) till kommunstyrelsens ordförande Lars-Erik 

Alversjö (M) om uttalande om rollfördelning mellan tjänstemän och politi-

ker (dnr 12KS/0155). 

 

Fråga från Mats Skoglund (V) till kommunstyrelsens ordförande Lars-Erik 

Alversjö (M) om eventuell försäljning av Värmdöbostäder AB (dnr 

12KS/0164). 

 

Följande fråga får inte framställas: 

 

Fråga från Per Vegelow (SD) till kommunstyrelsens ordförande Lars-Erik 

Alversjö om samarbete med Expo (dnr 12KS/0143). 
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Följande fråga besvarades inte eftersom frågeställaren inte var närvar-

nade: 

 

Fråga från Charlie Hansson (S) till kommunstyrelsens ordförande Lars-Erik 

Alversjö (M) om ungdomsbostäder (dnr 12KS/0159). 

 

Följande fråga återtas: 

 

Fråga från Lars Bryntesson (S) till kommunstyrelsens ordförande Lars-Erik 

Alversjö (M) om upphandling av vuxenutbildning (dnr 12KS/0156). 
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